
OSNOVNA ŠOLA DANILA LOKARJA AJDOVŠČINA 
Cesta 5. maja 15, 5270 Ajdovščina 

Svet staršev, svet.starsev.ajd@gmail.com 

ZAPISNIK 

1. sestanka Sveta staršev v šolskem letu 2024/2025, ki je potekal v torek, dne 24. 9. 2024, 
ob 17.00 uri v šolski jedilnici. 

Vrsta seje: redna 

Prisotni: 38 članov Sveta staršev: Petra Seljak (1. a), Nina Štrancar (1. b), Blaž Petrič (2. a), Lea 
Duraković (2. c), Nataša Travar Kodelja ( 3. a), Tjaša Slokar ( 3. b),  Zikrija Hodžić ( 3. c), Tea 
Babič (4. a), Urška Vidic (4. b), Alenka Ćumurdžić (4. c), Jurij Bovcon (5. a), Marko Stubelj (5. 
b), Kiril Hristov (5. c), Jasmina Bratina (6. a), Veronika Piccinini (6. b), Irena Sedmak (6. c),  
Muhamet Bllaca (6. d), Tine Vižintin (7. b), Andrej Ferletic (7. c), Marko Trampuž (8. a), Urška 
Valič ( 8. b),  Nevena Verbič (8. c), Erna Petrovčič (9. a),  Andrej Perše (9. b), Tomaž Bizjak (9. 
c), Nea  Černigoj Furlan (1. L), Tine Seljak (2. L), Kaja Ivanović (3. L), Tjaša Lulik (4. L), Tadeja 
Curk Kompara (5. L, ), Natalija Maneva (5. E), Janja Kobal (6. PP NIS), Mojca Marc (8. E), Mirjam 
Luin ( 9. E). 

Vabljene: ravnateljica Irena Kodele Krašna, pomočnici ravnateljice Kristina Valič in Nataša 
Lozar Bavčar 

Odsotni: Tjaša Samec (2. b), Irena Kodrič Koren (7. a), Lea Ibraimović (1. – 2. E), Tina Ban (3. – 
4. E), Albina Viser (7. E) 

Ravnateljica je pozdravila vse prisotne.  

Ad 1) Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda: 3. odstavek 19. člena Poslovnika 
sveta staršev OŠ Danila Lokarja določa, da je Svet staršev sklepčen, če je na sestanku navzočih 
več kot polovica članov. Na sestanku je bilo prisotnih 34 od 38-ih članov. 

SKLEP 1 k točki 1: Svet staršev je sklepčen. 

Ravnateljica je predlagala sprejem in potrditev predlaganega dnevnega reda. 

DNEVNI RED 

1.      Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

2.      Volitve predsednika in namestnika predsednika Sveta staršev v šolskem letu 2024/25 

3.      Pregled in realizacija sklepov 3. seje, ki je potekala 28. 2. 2024 in 4. dopisne seje Sveta  

         staršev, ki je potekala od 5. 6. 2024 do 10. 6. 2024. 

4.      Potrditev zapisnika 3. seje, ki je potekala 28. 2. 2024 in 4. dopisne seje Sveta  

         staršev, ki je potekala od 5. 6. 2024 do 10. 6. 2024. 

5.      Podaja mnenja o Letnem delovnem načrtu za šolsko leto 2024/25. 

6.      Obravnava poročila upravnega odbora šolskega sklada o delovanju v šolskem letu  

         2023/24 in letnega programa dela za šolsko leto 2024/25. 

 7.     Podaja soglasja k predlogu ravnateljice o nadstandardnih storitvah za šolsko leto 

        2024/25 



 

 8.    Obravnava razvojnega načrta OŠ Danila Lokarja Ajdovščina za obdobje od 2024/25 do  

        2026/2027 

9.   Vprašanja, predlogi, pobude 

Ravnateljica predlaga, da Svet staršev OŠ DL Ajdovščina najprej obravnava razvojni načrt šole 

(pod točko 5), nato predlog o nadstandardnih storitvah (pod točko 6) in nato Letni delovni 

načrt šole (pod točko 7), saj je potrditev oz. podaja mnenja k prvima dvema točkama 

bistvena za podajo mnenja o Letnem delovnem načrtu. 

SKLEP 2 k točki 1: Predlagana sprememba dnevni red je soglasno sprejeta. 

Dnevni red:  

1.      Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

2.      Volitve predsednika in namestnika predsednika Sveta staršev v šolskem letu 2024/25 

3.      Pregled in realizacija sklepov 3. seje, ki je potekala 28. 2. 2024 in 4. dopisne seje Sveta  

         staršev, ki je potekala od 5. 6. 2024 do 10. 6. 2024. 

4.      Potrditev zapisnika 3. seje, ki je potekala 28. 2. 2024 in 4. dopisne seje Sveta  

         staršev, ki je potekala od 5. 6. 2024 do 10. 6. 2024. 

5.      Obravnava razvojnega načrta OŠ Danila Lokarja Ajdovščina za obdobje od 2024/25 do  

          2026/2027  

6.      Podaja soglasja k predlogu ravnateljice o nadstandardnih storitvah za šolsko leto 

          2024/25 

 7.     Podaja mnenja o Letnem delovnem načrtu za šolsko leto 2024/25. 

 8.     Obravnava poročila upravnega odbora šolskega sklada o delovanju v šolskem letu  

         2023/24 in letnega programa dela za šolsko leto 2024/25. 

9.      Vprašanja, predlogi, pobude 

 

Ad 2 

Volitve predsednika in namestnika predsednika Sveta staršev v šolskem letu 2024/25 

Ravnateljica pozove člane Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina, da se opredelijo ali bodo volitve za 
predsednika in namestnika predsednika Sveta staršev javne ali tajne.  

SKLEP 1 k točki 2: Svet staršev OŠ DL Ajdovščina je soglasno sprejel odločitev, da so volitve 
za predsednika Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina javne. 

Ravnateljica je pozvala člane Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina, da predlagajo kandidate za 
predsednika Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina. Predlagan je bil g. Tine Vižintin, ki se s 
kandidaturo strinja. Drugih predlogov ni bilo. 

SKLEP 2 k točki 2: Svet staršev OŠ DL Ajdovščina je soglasno potrdil g. Tineta Vižintina za 
predsednika Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina. 



Vodenje seje Sveta staršev je prevzel predsednik, g. Tine Vižintin. 
 
Predsednik Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina je po kratki predstavitvi, pozval prisotne, da 
predlagajo kandidate za namestnika predsednika Sveta šole OŠ DL Ajdovščina. Predlagana je 
bila ga. Tea Babič, ki se s kandidaturo strinja.  

SKLEP 3 k točki 2: Svet staršev OŠ DL Ajdovščina je soglasno sprejel odločitev, da so volitve 
za namestnico predsednika Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina javne. 

Sledilo je glasovanje. 

SKLEP 4 k točki 2: Svet staršev OŠ DL Ajdovščina je soglasno potrdil ga. Teo Babič za 
namestnico predsednika Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina.    

Ad 3) 

Pregled in realizacija sklepov 3. seje, ki je potekala 28. 2. 2024 in 4. dopisne seje Sveta  

staršev, ki je potekala od 5. 6. 2024 do 10. 6. 2024. 

 

Realizacija sklepov:  

- G. Tine Vižintin pove, da je bil sklep 3. seje Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina, da tudi 

namestniki prejmejo vabilo na sejo z gradivi. To ni bilo realizirano. Ravnateljica se zaveže, da 

bo urejeno z naslednjo sejo. 

- kolesarnica: ravnateljica pove, da se kolesarnico zaklepa med 8.00 in 12. 30. V izdelavi so 

tudi dodatna stojala za skiroje. Učence se spodbuja in vzgaja, da skrbijo za svoje stvari kot 

tudi, da ne tikajo stvari drugih.  

- zamik odvoza šolskih avtobusov, da lahko učenci pojedo kosilo: zadeva je urejena. 

Sklep 1 k točki 3: Svet staršev OŠ DL Ajdovščina je pregledal odprte sklepe in soglasno 

potrdil njihovo realizacijo. 

Ad 4) 

Potrditev zapisnika 3. seje, ki je potekala 28. 2. 2024 in 4. dopisne seje Sveta staršev, ki je 

potekala od 5. 6. 2024 do 10. 6. 2024. 

 

Na zapisnika 3. seje Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina, ki je potekala 28. 2. 2024 ni bilo pripomb 

s strani članov Sveta staršev. 

SKLEP 1 k točki 4: Člani Sveta staršev OŠ Danila Lokarja Ajdovščina soglasno potrjujejo 

zapisnik 3. seje Sveta staršev z dne 28. 2. 2024. 

Na zapisnika 4. dopisne seje Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina, ki je potekala med 5. 6. 2024 in 

10. 6. 2024 ni bilo pripomb s strani članov Sveta staršev. 

SKLEP 2 k točki 4: Člani Sveta staršev OŠ Danila Lokarja Ajdovščina soglasno potrjujejo 

zapisnik 4. dopisne seje Sveta staršev, ki je potekala med 5. 6. 2024 in 10. 6. 2024. 



Ad 5) 

Obravnava razvojnega načrta OŠ Danila Lokarja Ajdovščina za obdobje od 2024/25 do 

2026/27. 

Ravnateljica je povedala, da je razvojni načrt temeljni dokument šole. Delan je za obdobje treh 

let. Pripravil ga je razvojni tim in je nastal na podlagi samoevalvacijskih poročil iz preteklih let 

ter anket učencev in staršev ter na podlagi delavnic s kolektivom. Razvojni načrt je podrobneje 

predstavila Kristina Valič, vodja razvojnega tima. Razvojni načrt v ospredje postavlja dobro 

počutje učencev in pozitivno klimo na šoli, ki sta pomembna dejavnika učne zavzetosti in 

uspešnosti. Krepitev vzgojnega delovanja in zagotavljanje varnega in spodbudnega učnega 

okolja sta tudi dva ključna strateško in nacionalno pomembna cilja Nacionalnega programa 

vzgoje in izobraževanja za obdobje 2023-2033. Z različnimi dejavnostmi želimo okrepiti 

medvrstniško sodelovanje, prevetriti obstoječi koncept razrednih ur, povečati število ur pouka 

na prostem, prilagoditi fizični prostor (več kotičkov, ureditev zunanjih igralnih površin ipd.) in 

poiskati primere dobrih praks v tujini za delo z učenci s priseljenskim ozadjem.  

Sklep 1 k točki 5: Svet staršev je obravnaval razvojni načrt OŠ DL Ajdovščina za obdobje od 

2024/25 do 2026/27. 

Ad 6) 

Podaja soglasja k predlogu ravnateljice o nadstandardnih storitvah za šolsko leto 2024/25. 

Ravnateljica pojasni, da je nadstandard tisto, kar ponudimo učencem, nad tem, kar predpisuje 

učni načrt in za kar nam da sredstva MVI. Stroški nadstandardnih storitev so v letošnjem 

šolskem letu nekoliko višji kot lani. Največji delež stroškov predstavljajo cene avtobusnih 

prevozov. Predstavnico 4. r zanima obisk Batičeve hiše v Lokavcu. Obiskali so jo že v nižjih 

razredih. Ravnateljica pojasni, da gre za drugačno vsebino. Predstavnica 4. razreda izpostavi 

mnenje starša, da je predstava Hrestač prezahtevna za učence 4. razreda. Pomočnica 

ravnateljice pove, da smo že veliko učencev peljali na to predstavo in ni bilo težav. Učiteljice 

učence predhodno ustrezno pripravijo na ogled predstave. Predstavnike 7. razreda zanima, 

kako je sedaj s šolo v naravi. Nekaterim staršem se zdi strošek visok. Pomočnica ravnateljice 

pojasni, da smo to šolo v naravi ponudili učencem prvič v lanskem šolskem letu. Ker so bile 

zelo pozitivne izkušnje s strani učencev in učiteljev, smo jo ponudili tudi letos.  Če katera 

družina potrebuje pomoč za kritje stroškov šole v naravi, naj odda vlogo na šolski sklad, saj se 

lahko pomaga kriti te stroške tudi iz sredstev šolskega sklada. 

Sklep 1 k točki 6: Svet staršev OŠ DL Ajdovščina daje pozitivno mnenje k predlogu 

ravnateljice k nadstandardnim storitvam za šolsko leto 2024/25. 

Ad 7)  

Podaja mnenja o Letnem delovnem načrtu za šolsko leto 2024/25 
 
Ravnateljica pove, da je letni delovni načrt okvir za delo  šole v tem šolskem letu. V šolskem 



letu 2024/25 imamo za en oddelek manj učencev v rednih oddelkih na matični šoli. Jih je pa 
nekaj več na podružnici v Lokavcu in podružnici s prilagojenim programom. Število oddelkov 
ostaja enako. 
Ravnateljica poda predlog spremembe šolskega koledarja. Predlaga, da je 24. 12. 2024 pouka 
prost dan, ki bi ga nadomestili eno soboto v maju 2025 za Dan šole. Od letošnjega šolskega 
leta dalje šoli pripadajo trije pomočniki ravnateljice. Pri poglavju sodelovanje s starši bomo 
dodali prireditve, ki jih izvajamo, vendar niso bile zapisane v Letni delovni načrt (npr. sprejem 
prvošolcev, Dan šole, anketa o zadovoljstvu), dodali bomo tudi zapis o anketiranju staršev o 
njihovem mnenju o šoli, sodelovanju staršev pri pripravi strateških dokumentov šole in 
vključevanje staršev v različne projekte.   

  
Sklep 1 k točki 7: Svet staršev OŠ DL Ajdovščina soglasno podaja pozitivno mnenje k 
letnemu delovnemu načrtu za šolsko leto 2024/25. 

Ad 8) 

Obravnava poročila upravnega odbora šolskega sklada o delovanju v šolskem letu 2023/24 in 
letnega programa dela za šolsko leto 2024/25. 

 
Poročilo šolskega sklada predstavi g. Marko Trampuž, ki pove, da je 16. 9. 2024 stanje na 
računu šolskega sklada 9.822,93 €. Sredstva šolskega sklada so namenjena finančni pomoči 
učencem, delnemu pokrivanju materialnih stroškov projektov šole (npr. koncerta pevskega 
zbora …) in za pokrivanje nekaterih nadstandardnih storitev.  V šolskem letu 2023/24 sta bila 
organizirana dva dogodka - Praznični sejem in Dan šole. V šolskem letu 2024/25 se bodo 
sredstev zbirala s pomočjo prodaje izdelkov na prazničnem sejmu, z zbiranjem prostovoljnih 
prispevkov na šolskih prireditvah in z donacijami podjetij in posameznikov. 
 

Sklep 1 k točki 8: Svet šole OŠ DL Ajdovščina se je seznanil s poročilom šolskega sklada za 
šolsko leto 2023/24 in s predlogom programa dela za šolsko leto 2024/25. 

 

Ad 9) 

Vprašanja, predlogi, pobude 

Predsednik Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina pove, da je s strani Sveta šole OŠ DL Ajdovščina 

prišel poziv o podaji mnenja k imenovanju ravnatelja. Ravnateljici ga. Ireni Kodele Krašna se 

mandat izteka. Na razpis je prispela ena prijava. Svet staršev mora podati pozitivno ali 

negativno mnenje o kandidatki/kandidatu. 

Predsedujoči sprašuje ali člani želijo, da se kandidatka/kandidat predstavi v živo. Poteka 

glasovanje: en član sveta staršev je proti predstavitvi v živo, trije so se vzdržali, ostali se 

strinjajo, da se kandidatka/kandidat predstavi v živo. 

 

Sklep 1 k točki 9: Kandidatka/kandidat se Svetu staršev OŠ DL Ajdovščina predstavi na seji, 

ki bo v sredo 2. 10. 2024 ob 17.00 v jedilnici šole. 



- Predstavnico Sveta staršev iz 5. L zanima kako je s sanacijo strehe v Lokavcu. 

Ravnateljica pojasni, da se na javni razpis, ki ga je objavila Občina Ajdovščina,  ni 

nihče prijavil. Razpis bo ponovljen naslednje leto.  

Predstavnik 2. L meni, da je potrebno razpis ponoviti že letos. Potrebno je pritisniti na 

Občino.  Predsednik g. Tine Vižintin predlaga, da se napiše pismo županu. Predstavnik 

5. a pripomni, da je potrebno pritisniti tudi na občinske svetnike. 

- Predstavnico Sveta staršev iz 5. L še zanima ali se je kaj razmišljalo o novi šoli v 

Lokavcu. Učencev je vedno več. Ravnateljica pove, da se je bolj razmišljalo o 

problematiki vrtca. Tudi o tem, da bi se gradilo nov vrtec.  

- Predstavnik 8. a meni, da je odmor za malico prekratek, da učenci ne uspejo pojesti 

malice v 10 minutah. Predlaga, da se tistim učencem, ki potrebujejo več časa za 

malico, to omogoči. Ravnateljica in pomočnica ravnateljice povesta, da se to težavo 

že rešuje.  

- Predstavnika 3. c zanima, kako je urejena prehrana za učence, ki imajo različne 

prehranske omejitve. Ravnateljica pojasni, da je šola dolžna upoštevati Smernice za 

prehranjevanje v VIZ. Za učence, ki imajo zdravniško indicirane diete, je ustrezna 

prehrana urejena. Šola pa žal nima dovolj kapacitet (kadrovskih), da bi lahko ponujala 

več jedilnikov. Učenci, ki ne jedo svinjine, imajo vedno na voljo kruh in sadje. Jedilnik 

je objavljen na spletni strani.  

Starši bi si želeli, da bi bil jedilnik objavljen že v petek za naslednji teden. 

- Predstavnik 6. r meni, da je preveč učencev v šolski jedilnici, ker sedaj vsi jedo na šoli. 

Problem naj bi bilo predvsem dolgo čakanje v vrsti. 

Ravnateljica pojasni, da so težave s kosili bile tudi takrat, ko so naši učenci kosili na 

srednji šoli. Pomočnica ravnateljice pove, da je tudi v jedilnici srednje šole bila vrsta 

in so morali učenci na obrok čakati v koloni. 

Ravnateljica pove, da je vsak dan 40 – 50 kosil, ki so ne odjavljena in ne prevzeta. 

Starši so dolžni ta kosila plačati, čeprav imajo njihovi otroci subvencionirano 

prehrano. Ker pa se starši izmikajo plačilu, je v tem trenutku že za 4.000,00 € dolga.  

Učenci niso lačni, saj je hrane dovolj na voljo in je raznolika, žal pa je učenci ne 

vzamejo.  

Starši predlagajo, da  se problematiko kosil predstavi staršem.  

- Predstavnik 4. L pove, da je juha mrzla, meso trdo, klobase plastične. Vodstvo šole bo 

preverilo. 

- Predstavnica 4. c sprašuje, če je res, da je učenec po 15 vpisih, ker so mu manjkale 

šolske potrebščine, premeščen v drugi oddelek? Ravnateljica pojasni, da je ukrep 

premestitve v drugi oddelek možen, vendar pa za težje kršitve. 

- Predstavnik sveta staršev je zaskrbljen nad dejstvom, da ga nihče ni ustavil, ko se je 

prosto sprehajal po šoli. Ravnateljica je pojasnila, da sicer imamo informatorja, ki je 

običajno pri vhodu v šolo, vendar pa ima tudi druge zadolžitve. Šola ne sme več imeti 



dežurnih učencev. Sama nad idejo zaklepanja šole ni najbolj navdušena. Več staršev 

je pripomnilo, da si tudi oni ne želijo, da je šola zaklenjena. 

- Tine Vižintin vpraša, kako je s površinami za pouk športa. Ravnateljica pove, da 

imamo na voljo 9 ur v večnamenski dvorani srednje šole, na voljo je tudi že 

gimnastična dvorana. To še ne pokriva vseh potreb šole po pokritih površinah, ampak 

to rešujemo z izvedbo pouka športa na prostem, ko vreme to dopušča.  

- Predstavnika sveta staršev zanima, če se bo ob slabem vremenu učence v šolo 

spuščalo prej. Pomočnica pove, da učenci večinoma prihajajo v šolo ob 7.45. Za 

izjemne primere se je vedno našla rešitev.   

 

 

Sestanek Sveta staršev OŠ Danila Lokarja Ajdovščina se je zaključil ob 18. 37. 

 

 

 

Zapisala:                                                                 Predsednik Sveta staršev OŠ DL Ajdovščina: 

Kristina Valič            Tine Vižintin 

 

 

 

 


